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Karolina Jaczewska-Szymkowiak
Radna Rady Miejskiej Legnicy

Prezydent Miasta Legnicy 
    Tadeusz Krzakowski

Szanowny Panie Prezydencie 

Jaka kwota do budżetu miasta wpłynęła w roku 2021 z tytułu podatków płaconych przez firmy, które działają na terenie
Legnickiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej?
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